



Hi,

My name is Rutvi Ajmera. I use she/her pronouns. I'm a departmental advisor at Innovation, Science and Economic Development (ISED).

I'm running with the Members for Change team in this election to help build a transparent, effective, and progressive union for myself, my coworkers, and all CAPE members.

Who am I?

I have worked in the public service and ISED since 2018, first as a student, then as an analyst, and now as an advisor. I have experience with community coordination and advocacy for individuals with disabilities and am looking forward to expanding the scope of my activism. I am involved in my local's activities, and I look forward to continuing to support my union and other bargaining agents.

My work experience as a woman of colour in the federal public service has motivated me to work towards building a workplace free of harassment and arbitrary decision-making, with a focus on worker needs, rather than managerial "wants".

What I'll do for CAPE if elected:

If elected, my focus would be on increasing union solidarity, equity and diversity and ensuring that all members, new and seasoned, are able to safely express their concerns, without fear of repercussion.

I would also work towards increasing access and awareness to union training and tools so members are empowered and able to make informed decisions regarding union activity, especially given the rapidly shifting socio-economic landscape.

Interests/Hobbies

I enjoy pottery, reading and watching trash TV.

I'm excited for what we in Members for Change can accomplish over the next three years - we all deserve high standards of member-led union democracy, a union that knows how to fight and win, and justice for all equity-seeking members of CAPE.

Let's do this together! I look forward to your support and consideration in November.

In solidarity,

Rutvi
Members for Change
rutvi.ajmera@gmail.com
Website: membersforchange.ca

Bonjour,

Je m'appelle Rutvi Ajmera. J'utilise le pronom elle. Je suis conseillère au niveau de mon ministère à Innovation, Science et Développement économique (ISDE).

Je me présente avec l'équipe des Membres pour le changement à cette élection pour aider à bâtir un syndicat transparent, efficace et progressiste pour moi, mes collègues et tous les membres de l'ACEP.

Qui suis-je ?

Je travaille dans la fonction publique et à ISDE depuis 2018, d'abord comme étudiante, puis comme analyste, et maintenant à titre de conseillère. J'ai de l'expérience en coordination communautaire et en défense des personnes handicapées et j'ai hâte d'élargir la portée de mon militantisme. Je suis impliquée dans les activités de ma section locale, et je souhaite continuer à m'impliquer au sein de mon syndicat et auprès des autres agents négociateurs au pays.

Mon expérience professionnelle en tant que femme racisée dans la fonction publique fédérale m'a motivée à travailler à la création d'un milieu de travail exempt de harcèlement et de décisions arbitraires, en mettant l'accent sur les besoins des travailleurs plutôt que sur les " désirs " des gestionnaires.

Ce que je ferai pour l'ACEP si je suis élue :

Si je suis élue, je m'efforcerai d'accroître la solidarité syndicale, l'équité et la diversité et de veiller à ce que tous les membres, nouveaux et chevronnés, puissent exprimer leurs préoccupations en toute sécurité, sans crainte de représailles.

Je m'efforcerai également d'améliorer l'accès et la sensibilisation à la formation et aux outils syndicaux afin que les membres soient habilités à prendre des décisions éclairées

concernant le syndicat, en particulier compte tenu de l'évolution rapide du paysage socio-économique.

Intérêts et loisirs

J'aime faire de la poterie, lire et regarder des émissions de télé-réalité.

Nous méritons tous des normes élevées de démocratie syndicale dirigée par les membres, un syndicat qui sait comment se battre et gagner, et la justice pour tous les membres de l'ACEP qui recherchent l'équité.

Faisons-le ensemble ! Je compte sur votre appui et votre considération en novembre.

En toute solidarité,

Rutvi

Membres pour le changement

rutvi.ajmera@gmail.com

Site d'internet: membersforchange.ca